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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kilakoltatás, privatizáció és elitizmus - ez lenne a 
Fidesz járványkezelése?" 

Tisztelt miniszter úr!
Bizonyára tudja, hogy a 2007-ben bezárt OPNI területén a mai napig laknak egészségügyi dolgozók
és egykori dolgozók, továbbá a családtagjaik.
Úgy látszik, hogy most, amikor a kormány a bezárt intézmény helyére egy magániskolát akar 
építeni, a beruházás miatt nemkívánatos lakókká váltak az aktív életüket végigszolgáló dolgozók.
Miniszter úr, milyen megfontolásból tesznek utcára egészségügyi és volt egészségügyi dolgozókat, 
családtagjaikat? 
Amennyiben olyan fontos ez a beruházás, miért nem biztosítanak az érintetteknek elhelyezést 
máshol? 
A koronavírus idején, nem érzi különösen kegyetlen üzenetnek, hogy egészségügyi dolgozók, ha 
beruházási érdekek útjában állnak, pontosabban laknak, akkor kilakoltathatók?
Továbbá, miniszter úr, kérdezem önt, hogy rendben lévőnek tartja, hogy közpénzből építenek egy 
fizetős elitiskolát, ahova a kiváltságosok gyerekei járhatnak majd?
Azt gondolja, hogy egy közalapítvány és pár ösztöndíjas hely legitimálja majd, hogy a magyar 
emberektől kijátszanak értékeket, és nagy pénzeket az elit számára?
Miként lehetséges, hogy a szakmaiatlan, káros és az országra erőltetett Nemzeti Alaptantervet a 
kiváltságosok fizetős intézményében nem kell majd figyelembe venni? 
A kormány ezzel elismeri, hogy az alaptantervüktől a saját gyerekeiket megvédenék?
Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence
Párbeszéd


